
                                     

Acta la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 13 

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 28. octubre . 2024

Hora inicio/fin: 20:00  /  21:00

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Miembros ausentes: 

EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente – VOX)
Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE) 
AVV Rafalafena
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut 

AVV Gumbau
AVV Rafalafena dels Tarongers

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al primer punto del orden 
del día:

1º.-  Aprobación del acta de la sesión anterior: 30/09/2024.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

El señor Presidente comenta, algunos temas de la última Junta, contestadas por 
los Servicios Técnicos: 

- Que falta limpieza en plaza Dr. Marañón, Moncada, Maestro Falla, Camino San 
José, calle Bellver...no pasa la barredora.
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R/ No se ha alterado la frecuencia de limpieza en la zona, no obstante se revisará.  
Para cualquier tema puntual relacionado con la limpieza de las calles se solicita que se  
comunica por la aplicación SMC (Servicio de Mantenimiento de la Ciudad).

- Que falta limpieza en el Grupo Rafalafena dels Tarongers.

R/  No se han alterado la  frecuencias  de limpieza en dicha zona.  Se continúa  
prestando el mismo servicio, no obstante se revisará.

- Que en la placeta junto al bar Alonso, en el grupo Rafalafena dels Tarongers se 
realizan celebraciones particulares, botellones, etc.

R/  Se va a  dictar  orden de servicio  para aumentar  la  vigilancia  en la  zona y  
prevenir las conductas que se han denunciado, en especial los fines de semana.

- Que en el Bulevar Vicente Blasco Ibáñez, en la zona infantil de la hormiga hay 
zonas sin césped y sin riego por goteo.

R/ Esa zona dispone de goteo y se ha plantado arbustos. No hay césped porque  
no se ha plantado, dado que la jardinería en esos macizos es a base de arbustos. Si que  
hay riego por goteo en esa zona y los arbustos aún son jóvenes y por tanto no tapan todo  
el macizo.

- Que entraron a robar en el Colegio Enriqueta Agut y sonó una alarma silenciosa, 
la cual no disuade en un primer momento a los ladrones.

R/ Se va a instalar una alarma con sirena disuasoria en el interior del edificio.

- Que las canastas del patio del Colegio Enriqueta Agut están muy deterioradas.

R/ Se ha solicitado al Patronato de Deportes para que las cambie.

3º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene  Vicky Amores Heredia (Asociación Vecinos Rafalafena).  La señora 
Amores comenta  que muchas madres de niñas que juegan a fútbol en las instalaciones 
deportivas de Rafalafena, se quejan de que no hay vestuarios para mujeres. Las señora 
Hurtado que es la Concejala de Deportes, comenta que efectivamente no hay vestuarios 
específicos para mujeres, pero que se tomarán las medidas necesarias para que en las 
franjas  horarias  que  se  precise,  alguno  de  los  vestuarios  será  de  uso  exclusivo  para 
mujeres.

El césped de los parterres en la calle Rafalafena, frente al Paseo de la Amistad 
había crecido mucho y estaba muy verde y lo han cortado de una manera que ha quedado 
un aspecto horrible. Además se dejan los restos del césped cortado allí mismo, dando un 
aspecto peor todavía. Se solicita que se limpien los parterres y que se coloque riego por 
goteo en todos ellos (se adjuntan fotos).

Que se arregle la portilla donde se encuentra una boca de incendios,  frente al 
Paseo de la Amistad, junto al centro de Salud. (se adjunta foto).

Interviene M.ª Cruz Jiménez Redondo (Asociación de Vecinos Doctor Marañón y 
Adyacentes). La señora Jiménez comenta, simplemente a modo de recordatorio, que está 
pendiente  el  arreglo  de  aceras  en  las  calles:  Moncada,  Guitarrista  Fortea,  Godofredo 
Buenosaires,  Comanda Fadrell,  Pare Ricardo y Santa Cruz de Tejeiro,  insisten en que 
prefieren esperar a la realización de un proyecto y no hacer arreglos puntuales, que al final 
no dejan de ser unos parches.

Interviene Esteban Adell Boix (Asoci. Vecinos Bulevar Vicente Blasco Ibáñez). El 
señor Adell comenta lo siguiente:

Se recuerda que queda pendiente el arreglo de bancos en el Bulevar. El señor 
presidente comenta que estarán antes de final de año.
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Se pidió una reunión con el  equipo de gobierno y vecinos del Bulevar Vicente 

Blasco  Ibáñez  por  el  tema  de  los  ruidos  provocados  principalmente  por  los  recientes 
conciertos que se llevaron a cabo en el Recinto de Ferias y Mercados. De esta reunión, 
comenta  el  señor  Adell,  los  vecinos  se  han  quedado  bastante  tranquilos  con  las 
explicaciones,  principalmente sobre lo que se va a colocar como barrera acústica para 
frenar el ruido, que dio el Concejal de Urbanismo y Presidente de esta Junta de Distrito, 
Sergio Toledo. En definitiva el señor Adell agradece al señor Concejal, en nombre de la 
Asociación de Vecinos del Bulevar, por todas esas explicaciones y el talante con el que se 
dirigió a los vecinos.

El señor Adell informa a los miembros de esta Junta de Distrito que mañana hay 
una reunión del Consejo de Seguridad de Castellón y del que forma parte como vocal, por 
si alguien tiene algún tema que pueda trasladarlo a dicha reunión.

Aprovecha el señor Bernat para plantearle el siguiente tema: 

-  Que  en  el  Parque  Rafalafena  hay  unos  transeúntes,  que  ya  son  de  mucho 
tiempo  por  esa  zona,  que  ahora  se  han  trasladado  al  Primer  Molí,  creando 
conflictos  de  convivencia  con  padres  y  los  niños  que  juegan  allí.  En  algunas 
ocasiones añade el señor Bernat se pelean entre ellos, etc. dando una sensación 
de inseguridad.

Finalmente el señor Adell comenta que hay una atracción  de la feria que incumple 
la normativa en cuanto a ruido, ya que el volumen de la música que sale por su megafonía 
es muy alto. Para que se revise y baje el volumen de la megafonía.

Interviene Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut). El señor Bernat comenta 
que  el  Colegio  Enriqueta  Agut,  en  la  calle  Villavieja,  no  tiene  una  zona  para  poder 
estacionar el bus, cuando los niños tienen que salir de excursión. Como se trata de días 
puntuales se propone como una solución, que pudiera, avisando con la debida antelación, 
acudir algún AMU los días que hubiera excursión para regular el tráfico en ese punto y en 
ese momento.

Y no habiendo más asuntos que tratar se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
C

ód
. V

al
id

ac
ió

n:
 4

46
M

N
G

LA
SN

A4
3R

Q
AY

7Q
TG

R
2S

X 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 3
 d

e 
6 



Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 13

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 28. octubre . 2024

Hora inici/fi: 20:00 / 21:00

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Membres absents: 

EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente – VOX)
Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE) 
AVV Rafalafena
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut 

AVV Gumbau
AVV Rafalafena dels Tarongers

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del dia:

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 30/09/2024.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

El  senyor  President  comenta,  alguns  temes  de  l'última  Junta,  contestades  pels 
Servicis Tècnics: 

-  Que falta neteja en plaça Dr. Marañón, Moncada, Mestre Falla,  Camí San José,  
carrer Bellver...no passa l'escombradora.
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R/ No s'ha alterat la freqüència de neteja en la zona, no obstant això es revisarà. Per  

a qualsevol tema puntual relacionat amb la neteja dels carrers se sol·licita que es comunica per  
l'aplicació SMC (Servici de Manteniment de la Ciutat).

- Que falta neteja en el Grup Rafalafena dels Tarongers.

R/ No s'han alterat la freqüències de neteja en esta zona. Es continua prestant el  
mateix servici, no obstant això es revisarà.

- Que en la placeta al costat del bar Alonso, en el grup Rafalafena dels Tarongers es  
realitzen celebracions particulars, botellons, etc.

R/ Es dictarà orde de servici per a augmentar la vigilància en la zona i previndre les  
conductes que s'han denunciat, especialment els caps de setmana.

- Que en el Bulevard Vicente Blasco Ibáñez, en la zona infantil  de la formiga hi ha 
zones sense gespa i sense reg per degoteig.

R/ Eixa zona disposa de degoteig i s'ha plantat arbustos. No hi ha gespa perquè no  
s'ha plantat, atés que la jardineria en eixos massissos és a base d'arbustos. Si que hi ha reg  
per degoteig en eixa zona i els arbustos encara són joves i per tant no tapen tot el massís.

-  Que  van  entrar  a  robar  en  el  Col·legi  Enriqueta  Agut  i  va  sonar  una  alarma 
silenciosa, la qual no dissuadix en un primer moment als lladres.

R/ S'instal·larà una alarma amb sirena dissuasiva a l'interior de l'edifici.

- Que les canastres del pati del Col·legi Enriqueta Agut estan molt deteriorades.

R/ S'ha sol·licitat al Patronat d'Esports perquè les canvie.

3r.- Precs i Preguntes.

Intervé  Vicky Amores Heredia (Associació Veïns Rafalafena).  La senyora Amores 
comenta que moltes mares de xiquetes que juguen a futbol en les instal·lacions esportives de 
Rafalafena, es queixen que no hi ha vestuaris per a dones. Les senyora  Hurtado que és la 
Regidora d'Esports, comenta que efectivament no hi ha vestuaris específics per a dones, però  
que es prendran les mesures necessàries perquè en les franges horàries que es precise, algun 
dels vestuaris serà d'ús exclusiu per a dones.

La gespa dels parterres al carrer Rafalafena, enfront del Passeig de l'Amistat havia 
crescut molt i estava molt verd i ho han tallat d'una manera que ha quedat un aspecte horrible.  
A més es deixen les restes de la gespa tallada allí mateix, donant un aspecte pitjor encara. Se 
sol·licita que es netegen els parterres i que es col·loque reg per degoteig en tots ells (s'adjunten 
fotos).

Que s'arregle  la  portilla  on  es  troba  una  boca  d'incendis,  enfront  del  Passeig  de 
l'Amistat, al costat del centre de Salut. (s'adjunta foto).

Intervé  M.ª  Cruz  Jiménez  Redondo  (Associació  de  Veïns  Doctor  Marañón  i 
Adjacents).  La senyora Jiménez comenta,  simplement  com a recordatori,  que està pendent 
l'arranjament  de  voreres  als  carrers:  Moncada,  Guitarrista  Fortea,  Godofredo  Buenosaires, 
Comanda Fadrell, Pare Ricardo i Santa Cruz de Tejeiro, insistixen que preferixen esperar a la  
realització d'un projecte i no fer arranjaments puntuals, que al final no deixen de ser uns pegats.

Intervé Esteban Adell Boix (Asoci. Veïns Bulevard Vicente Blasco Ibáñez). El senyor 
Adell comenta el següent: C
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Es recorda  que  queda  pendent  l'arranjament  de  bancs  en  el  Bulevard.  El  senyor 
president comenta que estaran abans de final d'any.

Es va demanar una reunió amb l'equip de govern i veïns del Bulevard Vicente Blasco 
Ibáñez pel tema dels sorolls provocats principalment pels recents concerts que es van dur a 
terme en el Recinte de Fires i Mercats. D'esta reunió, comenta el senyor Adell, els veïns s'han  
quedat bastant tranquils amb les explicacions, principalment sobre el que es col·locarà com a 
barrera acústica per a frenar el soroll, que va donar el Regidor d'Urbanisme i President d'esta 
Junta de Districte, Sergio Toledo. En definitiva el senyor Adell agraïx al senyor Regidor, en nom 
de l'Associació de Veïns del Bulevard, per totes eixes explicacions i el tarannà amb el qual es 
va dirigir als veïns.

El senyor Adell informa els mimebros d'esta Junta de Districte que demà hi ha una 
reunió del Consell de Seguretat de Castelló i del qual forma part com a vocal, per si algú té  
algun tema que puga traslladar-lo a esta reunió.

Aprofita el senyor Bernat per a plantejar-li el següent tema: 

- Que al Parc Rafalafena hi ha uns transeünts, que ja són de molt de temps per eixa 
zona, que ara s'han traslladat al Primer Molí, creant conflictes de convivència amb pares i els 
xiquets  que juguen allí. En algunes ocasions afig el senyor Bernat es barallen entre ells, etc. 
donant una sensació d'inseguretat.

Finalment el senyor Adell comenta que hi ha una atracció de la fira que incomplix la 
normativa quant a soroll, ja que el volum de la música que ix per la seua megafonia és molt alt. 
Perquè es revise i baixe el volum de la megafonia.

Intervé Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut). El senyor Bernat comenta que 
el Col·legi Enriqueta Agut, al carrer la Vilavella, no té una zona per a poder estacionar el bus, 
quan els  xiquets han d'eixir d'excursió. Com es tracta de dies puntuals es proposa com una 
solució, que poguera,  avisant amb la deguda antel.lació,  acudir  algun AMU els dies que hi  
haguera excursió per a regular el trànsit en eixe punt i en eixe moment.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores, 
estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

                   

                                  (Document firmat electrònicament al marge.)
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